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Beste leden en donateurs, 
 
Ik zou de maand mei de maand 
van de (heldere) standpunten 
willen noemen. 
 
• "Een oplossing voor de N65 is 

voor mij niet alleen nodig uit 
het oogpunt van veiligheid.  
De weg snijdt Vught letterlijk 
doormidden". 
(Burgemeester van de Mortel 
 in zijn Burgerjaarverslag 2007) 
 

• Voor onze Vereniging blijft het 
onverteerbaar dat de ontslui-
ting van Vught-Noord - met 
name in zuidelijke richting - 
niet goed geregeld wordt. 
 Het bureau AGV-Movares stelt 
daarom in opdracht van de 
Vereniging een "second 
opinion"op die moet dienen als  
"input" voor de besluitvorming 
van de raad op 11 juni a.s. 
(Informatiebijeenkomst VVP op 
8 mei jongstleden) 
 

• GS van Noord-Brabant 
besluiten goedkeuring te 
verlenen aan het bestemmings-
plan "Stadhouderspark" en de 
22 ingebrachte bedenkingen 
gedeeltelijk buiten beschouw-
ing te laten en gedeeltelijk 
ongegrond te verklaren. 
(brief van 13 mei jongstleden) 
 

Op 10 mei jongsleden ten slotte 
heb ik in een interview met een 
verslaggever van de Avulo onze 
standpunten nog eens uitgebreid 
aan de orde gesteld. 
 
Wilt u alle standpunten en 
bijvoorbeeld de beoordeling van 
GS nog eens rustig nalezen dan 
verwijs ik u graag naar onze 
website www.vughtstructureel.nl. 
 
We houden u op de hoogte. 
  
Bert Hilberts 
Voorzitter 
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Graag nog even uw aandacht voor: 
- Betaling lidmaatschap 2008 – Werven van nieuwe leden/donateurs - 

 
26 vragen 
Het beantwoorden van de 26 vragen blijkt een bijzonder moeilijke opgave voor de door ons 
benaderde instanties. De antwoorden van ProRail waren vaag en voor een deel volstrekt 
onbegrijpelijk. De bestrokken woordvoerster gaf  toe dat er onbegrijpelijke antwoorden gegeven 
zijn en beloofde er wat aan te doen. We wachten nog af. De provincie verwees ons naar ProRail. 
De antwoorden van de gemeente hebben we pas binnen. Hetzelfde geldt voor de NS.  
Op dit moment zijn we bezig de antwoorden te bestuderen. Het staat wel vast dat er erg veel 
onduidelijkheden blijven bestaan. Na onze volgende vergadering zullen we een overzicht van de 
gegeven antwoorden maken.  
Uiteraard laat de werkgroep zich niet met een kluitje in het riet sturen. 
 
Flyeractie 
Dankzij de huis aan huis bezorging  hebben  zich 15 nieuwe leden/donateurs aangemeld..  
 

Laten we vooropstellen, we zijn bevoorrecht dat we in Vught/Cromvoirt wonen. Veel problemen 
van de grote stad, zoals grote achterstandswijken of verpaupering, kent onze gemeente gelukkig 
niet. Toch is "veiligheid"in Vught een belangrijk thema. Zo hebben we als gemeentebestuur veel 
aandacht voor de problematiek rondom de N65. Samen met 's-Hertogenbosch, Tilburg, Haaren en 
Oisterwijk werkt Vught samen om de leefbaarheid rondom deze rijksweg structureel te verbeteren. 
 
Het gaat Vught nadrukkelijk om de veiligheid, de leefbaarheid en allerlei milieuaspecten. Inmiddels 
wordt zowel op rijks- als provinciaal niveau wel onderkend dat de N65 een probleemwegvak is. De 
gemeenten aan de N65 werken nauw samen om voor elkaar te krijgen dat de rijksweg een hoger 
prioriteit krijgt, zodat structurele aanpassingen voor de langere termijn kunnen worden uitgevoerd 
 
Een oplossing voor de N65 is voor mij niet alleen nodig uit het oogpunt van veiligheid.  
De weg snijdt Vught letterlijk doormidden. Daardoor zijn veel bewoners van Vught-Noord voor 
boodschappen en recreatie meer op 's-Hertogenbosch georiënteerd dan op Vught. Ofwel: door de 
N65 ontbreekt een zekere samenhang met de rest van de gemeente. De N65 is voor mij – naast 
een gevaarlijke weg – dan ook een belemmerende factor voor het Vughtse gemeenschapsgevoel. 
En dat is ook een belangrijke reden voor Vught om een oplossing te zoeken voor deze rijksweg. 
 
Bron: Burgerjaarverslag 2008 

Burgemeester R.J. van de Mortel 
"Vught en Cromvoirt moeten veilig en leefbaar zijn" 

 
Het zal u waarschijnlijk niet zijn ontgaan dat onze website is 
vernieuwd. Uitgangspunten hierbij zijn geweest: eenvoudig van 
opzet, zo actueel mogelijk en de informatie  moet snel bereikbaar 
zijn. Nieuw is het "archief" en de "zoekfunctie".  
De site is bedoeld als het belangrijkste communicatiemiddel naar u 
maar ook naar derden die invloed hebben op de (verkeers)-
ontwikkelingen in Vught-Noord. 
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